
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 48 

 
Днес, 22.06.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 /девет/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Точката беше водена от зам.-председателя на Комисията Иван Пешев. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА22-ВК66-3494/10/04.06.2022 г. 

относно Финансиране на проекти по Програма за развитие на детско-юношеския спорт 

за 2022 в изпълнение  на Решение № 268 по протокол № 54 от 21.04.2022 на СОС. Тя 

сподели, че бяха направени промени в правилата, които са изключително важни, 

консултирани със спортни експерти и спортни клубове. 

А.Илиев заяви, че тази година са одобрени  111 клуба от 113 кандидатствали, от които 

44 колективни спортове и 67 индивидуални. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

   

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

Доклад вх.№ СОА22-ВК66-3493/18/14.06.2022 г. относно Финансиране на проекти във 

връзка с обявена сесия за 2022  по Програма за развитие на физическото възпитание и 

спорта, в изпълнение Решение № 268  по Протокол № 54 от 21.04.2022 г. на СОС 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

   

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 
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4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

 

Тодор Кръстев – кмет на р-н Сердика запозна комисията с доклад вх.№СОА22-

ВК66-2341/11.03.2022 г. и становище СОА22-ВК08-3952/1/13.05.2022 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване 

под наем за срок от 10 години на поземлен имот с идентификатор 68134.509.314, 

заедно с построените в него две сгради с идентификатори 68134.509.314.1 и 

68134.509.314.2, представляващи частна общинска собственост, находящи се на улица 

“Вела Чорбова” № 18, Район “Сердика”. Той сподели, че е след изтичане на договора е 

проведена една процедура, но не са се явили желаещи и сега ще се пусне втора, тъй 

като държим специфичните условия да бъде детски център с игрище за мини футбол.  

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

   

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 
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                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІV от Дневния ред: 

 

Ангел Стефанов – кмет на р-н Овча Купел запозна комисията с доклад вх.№СОА21-

ВК08-15140/6/02.06.2022 г. относно Откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен  конкурс за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на 

следните обекти: 

1.Част от имот в сградата на 88 СУ “Д. Попниколов”: гр. София, ж.к. “Овча купел”, ул. 

“Димитър Попниколов” №7, местност ж.к. “Овча купел 1”, кв.114, УПИ V-за училище, 

с идентификатор 68134.4334.9406, с площ на частта, обособена за спортни дейности 

510,00 кв.м. 

2.Част от имот в сградата на 88 СУ “Д. Попниколов”: гр. София, ж.к. “Овча купел”, ул. 

“Димитър Попниколов” №7, местност ж.к. “Овча купел 1”, кв.114, УПИ V-за училище, 

с идентификатор 68134.4334.9406, с площ на частта, обособена за зъболекарски 

кабинет 21,00 кв.м. Той сподели, че оценката е актуализирана с 11% по-висока. 

Т.Георгиева зададе въпрос дали са изпълнени препоръките на комисията по 

икономика и общинска собственост 

А. Стефанов заяви, че не знае за такива предписания, но каквото се изисква ще бъде 

изпълнено. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

   

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски - 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова - 

11 Петко Димитров за 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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т. Разни от Дневния ред: 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.25 ч. 

Протоколът е изготвен на 23.06.22 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П  

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                  П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:               П  

                                                                                               /Иван Пешев/ 


